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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdés !
Dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Fazekas Sándor, vidékfejlesztés i
miniszterhe z

„Miért nem tett a Kormány érdemi lépéseket a Homokhátság vízgazdálkodási problémáinak
megoldása érdekében? ”

címmel ,

amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kunszentmiklós és térségében, a Homokhátságban az átfogó vízgazdálkodási stratégia teljes hiánya
súlyos gondokat okoz. Az elmúlt években az aszály és belvizek okozta terméskiesés komol y
problémákat okozott .

A környezetvédelmi és vízügyi kérdésekben meggyengült vidékfejlesztési tárca elpazarolta az elmúl t
időszakot anélkül, hogy megoldásokat keresett és talált volna a térség vízgazdálkodási problémáira . Ez
különös jelentőséggel bír a 2012-es, várhatóan aszályos esztend ő előtt .

Kérdezem ezért Miniszter Urat, miért nem tett a Kormányzat semmit az elmúlt id őszakban a
Homokhátság vízgazdálkodási problémáinak megoldása érdekében?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . december 23 .

Szabő In re ,
országgyű lési épviselő

MSZP
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